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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Katona Béla úr
Az Országgyű lés elnöke

Írásbeli kérdé s
Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Az MVH-nál a helyzet változatlan?” címmel írásbeli kérdést
kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Kátai Tibor szajoli gazdálkodó - aki személyes adatainak felhasználásához hozzájárult, regisztrációs száma :
1001457371 - fordult hozzám az alábbi problémával :

Az által 2005-ben ültetett nemes nyár telepítés a 2006 . évi árvíz következtében kipusztult . Az erdőfelügyelőség
az árvízkárt megállapította és el őírta a telepítés pótlását . Az MVH megszemlézte a területet és a csemeté k
hiányára hivatkozva, illetve a vis-major bejelentés elmulasztása miatt az összes – az adott erd őrészletre adott –
támogatást visszavonta. A termelő bírósághoz fordult, amely az MVH jogszabály sértéseit megállapítva a kifizet ő
ügynökséget új eljárás lefolytatására kötelezte .
Az új eljárás során a termelő sokadszori érdeklődése, sőt az MgSzH közbenjárása ellenére sem született meg mé g
az első fokú határozat sem . A jelenlegi helyzet szerint a termel ő jogerős bírósági ellenére sem jut hozzá már évek
az őt megillető támogatáshoz, sőt az MgSzH támogatását kellett kérnie, mert az MVH-val gyakorlatilag képtele n
kapcsolatba lépni . Az MVH ilyen jellegű „működését”, az ezzel kapcsolatos panaszokat már számtalan esetbe n
tettem szóvá miniszter úrnak.

Ismételten kérdezem Miniszter Urat :

n Mit kíván tenni az MVH törvényes működésének helyreállításáért ?
n Milyen módon orvosolható fent említett termel ő panasza?

Várom válaszát.

Budapest, 2009 . november 24 .

Font Sándor
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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